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I lokaltidningarna har det rapporterats om att ombyggnaden av Åkeshovs sim- och idrottshall 

riskerat att kraftigt försämra förutsättningarna för Alvik Basket att fortsätta bedriva sin 

verksamhet där (http://www.stockholmdirekt.se/nyheter/alvik-basket-rasar-mot-staden-en-

krankning-av-damidrotten/aRKoef!7J4GvfOht7@jzYdgdSo7Q/). 

 

Även om det nu verkar som att föreningen får ha kvar sitt kansli anser Alvik Basket att man 

inte har varit delaktiga och att föreningens behov inte har beaktats. Detta uppger föreningens 

ordförande Carro Håkansson (http://www.stockholmdirekt.se/alvik-basket/vi-far-vara-kvar-

men/Bbboek!i4nZg4VnkbcNJt15RTEr4Q/). 

 

Ombyggnader av idrottsanläggningar är ofta mycket komplexa processer som berör många 

inblandade parter med sinsemellan olika behov. Det är viktigt att staden så långt som möjligt 

involverar berörda parter i ett tidigt skede för att hitta lösningar som innebär så få störningar 

som möjligt. 

 

Med anledning av detta begär vi svar på följande frågor: 

 

1. Hur har Alvik Baskets möjligheter att kunna bedriva sin verksamhet beaktats inför och 

under ombyggnaden av Åkeshovs sim- och idrottshall? 

 

2. Vilken dialog har förvaltningen haft med Alvik Basket inför och under ombyggnaden av 

Åkeshovs sim- och idrottshall? 

 

 

http://www.stockholmdirekt.se/alvik-basket/vi-far-vara-kvar-men/Bbboek!i4nZg4VnkbcNJt15RTEr4Q/
http://www.stockholmdirekt.se/alvik-basket/vi-far-vara-kvar-men/Bbboek!i4nZg4VnkbcNJt15RTEr4Q/

